
 

Confidential 

Bestyrelsesmøde i 

Parcelforeningen 

Søfryd  

d. 15. november 

2021 kl. 18:00 

Sted: Svend Vonveds Vej 

15 

Deltagere: Torben Johansen, Leon Rømer, Karin Madsen og Jan Løfberg 

Referent: Jan Løfberg 

Afbud: Phil Regnauld, René Knorborg og Lars Andersen 

Emne Beslutning og hvem gør hvad?: 

• Gennemgang af seneste referat 
• Nyt fra formanden 
• Nyt fra kasseren  
• Bordet rundt 
• Næste møde 
• Evt. 

Gennemgang af seneste 

referat 

 Ingen bemærkninger. 

Nyt fra formanden 

TDC/Yousee 

 

 

 

 

Sommerfest 

 

 

 

El-ladestandere 

 

 

 

 

 

 

1) Opfølgning på fejl/mangler fra TDC/Yousee - er de kommet hele 

vejen rundt?  

Torben konstaterede, at asfaltarbejdet tæt ved ham var udført. 

Torben går en runde og sikrer sig, at alt er i orden og følger op om 

nødvendigt. 

2) Opfølgning på sommerfest. 

Udelukkende positive tilbagemeldinger. Folk kunne lide den uformelle 

sammenkomst. Det er værd at følge op på med en ny sommerfest. 

3) Foreningens holdning til el-stander til bil i vejkanten på baggrund af 

forespørgsel – diskussion og beslutning. 

Holdningen i bestyrelsen var, at el-ladestandere skal stå på egen grund og 
ikke ude ved fortovet. Det overvejende hensyn er, at man ikke kan gøre 
parkeringspladser på vejene private. 
 
Da bestyrelsen ikke var beslutningsdygtig kommer punktet på dagsordenen 
til næste bestyrelsesmøde. 
 
4) En kandidat til Amager Øst Lokaludvalg! 
Bestyrelsen havde fået rundsendt en meddelelse om valg til Amager Øst 

Lokaludvalg. 



 

Confidential 

Amager Øst Lokaludvalg 

 

 

 

Generalforsamling 

Det blev drøftet senere under punktet bordet rundt. 

 

5) Forberedelser til kommende GF.  

Torben vil tage kontakt med Lars til bestilling af Spejderhytten til afholdelse 
af GF enten 6/3, 13/3 eller 20/3. 
 
Leon, Lars og Phil er på valg. Revisoren er flyttet, men Leon har allerede fat 

i revisorsuppleanten. Mht. valg på GF skal der findes en ny revisor eller 

revisorsuppleant. Leon forsøger at finde et emne. 

Nyt fra kasserer Status på kassebeholdningen: ca. 300.000. 

Bordet rundt Karin satte klimasikring på dagsordenen: Vi skal være proaktive. Vi kender 

kun alt for godt, hvor galt det kan gå, når der er skybrud. Vi er ikke ene om 

problemerne – også andre grundejerforeninger herude har samme 

problemer. Vi har derfor et interessefællesskab. 

Og så var det, at man rundt om bordet talte om, at det kunne være godt at 

have en stemme i Amager Øst Lokaludvalg eller evt. i Amager Strandpark. 

Derfor en klar opfordring til, at vi kan finde en kandidat til valget. Kandidater 

skal være på plads senest den 14. januar. 

Næste mødedato Næste møde er d. 10. januar 2022 kl. 18:00 hos René Knorborg. 

Eventuelt Fodboldkampen mod Skotland nærmede sig, og mødet blev løftet i god ro 
og orden kl. 20.20. 

  

  

 


